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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:874 Felaktiga uppgifter om rysk närvaro i Karlshamn

I slutet av januari beslutade Karlshamns kommun, trots omfattande kritik inte 
minst från Försvarsmakten, att upplåta plats i Karlshamns hamn för lastning av 
de rör som avses användas vid anläggningen av den ryska gasledningen Nord 
Stream 2. Som ett av skälen till varför detta projekt ska genomföras angav 
kommunen att den aktuella hamnen årligen tar emot 700 ryska fartyg och att 
man därför redan i dag har ett omfattande handelsutbyte med Ryssland. Efter 
att beslutet sedan fattades har dessa siffror kraftigt justerats ned. Nu heter det i 
stället att endast 44 fartyg med helt rysk besättning, knappt 6 procent av vad 
som först angavs, årligen anlöper hamnen. Den påstått omfattande befintliga 
ryska närvaron i Karlshamn angavs som ett skäl till varför deras hamn, till 
skillnad från Slite på Gotland, ska kunna användas i arbetet med att anlägga 
den aktuella gasledningen. Beslutet har alltså fattats på grundval av ett till stor 
del felaktigt beslutsunderlag.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

Har uppgifterna om det felaktiga beslutsunderlaget påverkat försvarsministerns 
förtroende för projektet i Karlshamns hamn, och avser försvarsministern i så 
fall att vidta några åtgärder med anledning av detta?

………………………………………

Lena Asplund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-17
Besvaras senast
2017-03-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


